聖堂報告 常年期第七主日 23/02/2025

1. 2025年一月份聖堂-收入與支出報告如下:

收入:\$ 124,111 支出:\$ 145,097 負數:\$ 20,986

有關上述收支細節,請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。 聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與真理朝拜, 與基督作精神的契合,詳情如下...。

日期:2025年3月1日(本星期六)

時間:上午8:15-9:15 (即平日7:40 彌撒後)

歡迎教友一起參與。

3. 為配合教區慶祝 2025 禧年,本堂將舉辦「希望的朝聖者」~靈性之旅, 信仰指導及分享 詳情如下:

i) 普通話:

日期:3月1日(星期六) 時間:下午2:30-4:30

講者:方進德神父·耶穌會會士 ※台北依納爵靈修中心主任

ii) 英語:

日期:3月2日(星期日) 時間:下午2:30-4:30

講者: Fr. Fernandes, Elton L. SJ

* Director of Taipei Ignatian Spirituality Center

iii) 廣東話:

日期:3月30日(星期六) 時間:下午2:30-4:30

講者:朱可達先生·天主教徒 ※教育心理學家

查詢請到聖堂辦事處或致電:2359 4407。歡迎參與,愈顯主榮。

4. 聖依納爵小堂 - 「2025年日本朝聖之旅」

日期: 2025年6月22(星期日)至6月27日(星期五) 行程內容:

到訪日本廿六殉道聖人紀念公園、長崎人權和平博物紀念館、 長崎原爆資料館、拜訪長崎天主教會及耶穌會…等。透過旅程 了解殉道聖人的堅強信仰及日本天主教會的發展歷程。

查詢報名:請到聖堂辦公室或來電:2359-4407

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement Seventh Sunday in Ordinary Time 23rd February 2025

1. The financial report of our Chapel for January 2025 is as follows:

Income : \$124,111 Expenses: \$145,097 Deficit : \$ 20,986

- 2. The Adoration of the Blessed Sacrament for March 2025 is scheduled for Saturday, March 1, from 8:15 a.m. to 9:15 a.m., immediately following the daily Mass at 7:40 a.m. All parishioners are warmly invited to join us for this occasion.
- 3. To align with the diocese's celebration of the 2025 Jubilee Year, our parish will host a spiritual journey featuring faith guidance and sharing. The details are as follows:

For Mandarin, the event will take place on March 1 (Saturday) from 2:30 PM to 4:30 PM, with Fr. Elton L. Fernandes, SJ, Director of the Taipei Ignatian Spirituality Center, as the speaker.

For English, the session is scheduled for March 2 (Sunday) at the same time, featuring Fr. Elton L. Fernandes, SJ, Director of the Taipei Ignatian Spirituality Center.

Finally, **for Cantonese**, the event will be held on March 30 (Saturday) from 2:30 PM to 4:30 PM, with Mr. Matthew Chu, a Catholic educational psychologist, as the speaker.

For inquiries, please visit the parish office or call 2359 4407. Everyone is welcome to participate and glorify the Lord.

4. Our chapel will host a "2025 Pilgrimage to Japan" from June 22 (Sunday) to June 27 (Friday). The itinerary includes visits to the Memorial Park for the 26 Martyrs of Japan, the Nagasaki Museum of Human Rights and Peace, the Nagasaki Atomic Bomb Museum, and various Catholic churches and Jesuit sites in Nagasaki.

This journey aims to deepen understanding of the strong faith of the martyrs and the development of the Catholic Church in Japan. For inquiries and registration, please visit the parish office or call 2359-4407.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2015年 Year | 月 Month)

項目 Items (*=其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	107,311-		
教友奉獻 Donation from Church members	15.500-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1,300-	1.728-	
借用場地 Booking Classrooms		1,593-	
可鐸津贴 Allowance for Priests		22.000-	
司経謝金 Surplus for Priests		9.800-	
同工津贴/交通費 Allowance for Staff/Helpers		9,680-	
嘉道班修女津贴9-1月		7,500-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		4,240-	
文具/廣告 Stationery/		1,943-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		3,745-	
什項 Miscellaneous		2,619-	
維修及保養(天頂防海) Repairs & Maintenance		75.000-	
看飾年花 集飾		.5,249-	
*		According to the	
•			
•			(負數)
總數 Total	124.111-	145.097-	20986-

21/2/22×